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ZAPYTANIE 

 
 

 

Dotyczy: Monitoringu wizyjnego na ratajskich osiedlach. 

 

 

 Szanowny Panie Prezydencie. 

 

 Od dłuższego czasu mówi się w Poznaniu o planach współpracy Miasta Poznania 

ze Spółdzielnią Mieszkaniową „Osiedle Młodych” w zakresie utworzenia monitoringu 

wizyjnego na terenach spółdzielczych, ratajskich osiedli. Odbywały się również spotkania 

przedstawicieli Miasta z pracownikami SM „Osiedle Młodych” w tym temacie. 

 Proszę o udzielenie informacji jakich dokonano ustaleń, czy Miasto Poznań  

w dalszym ciągu rozważa możliwość współpracy z SM „Osiedle Młodych” przy budowie  

i utrzymaniu monitoringu wizyjnego wewnątrz osiedli ratajskich, na jakich miałoby się  

to odbywać zasadach? 

 
 
 
             Z poważaniem, 

 

         (-) Łukasz Kapustka 

 

      Radny Miasta Poznania 


